



Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

G. TFU08DCYD

# 

## Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/TFU 2130/0215+1 **OD672** TFU/KUL 0315/0745 **OD673** 

Tour Fare:

# **Tour Package Detail:**

- ~ 全程无购物 / 无保证自费
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程 3+4 > 酒店 (当地 5 星)
- ~ 四姑娘山双桥沟, 白塔林, 泸定桥
- ~ 中国唯一的高原石林景观: 墨石公园
- ~ 甘孜州最著名的草原: 塔公草原
- ~ 稻城亚丁景区 (含观光车及电瓶车往返)
- ~ 四川省十大古镇之一: 上里古镇
- ~ 中国火龙之乡: 黄龙溪古镇

### 品尝地道美食 Local Meals:

·康定风味 ·高原风味

·酒店围餐 ·川味合菜

### 注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托 运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准



猫鼻梁







<sub>D</sub>1 吉隆坡 / 成都 (MOB) 2130/0215+1

乘搭客机飞往成都机场,入住酒店

成都 (4.5H) 四姑娘山 (B/L/D) 酒店: 四姑娘山意境度假酒店或同级

途径猫鼻梁 观四姑娘山全景

双桥沟 (含观光车) 位于阿坝藏族羌族自治州小金县 303 省道附近。

四姑娘山平均海拔 6250m

四姑娘山 (5.5H) 新都桥 (B/L/D) 酒店: 新都桥唐古特酒店或同级

梭坡古碉楼 (远眺) 乃至全世界范围内古碉最集中的地方,共有84座之多

八美草原 八美的景色很漂亮,宁静的小村庄,沐浴在朝阳中的寺庙都让人感觉很安详

八美墨石公园 (含电瓶车) 秋观彩林冬踏雪"是一年四季风光的特色

塔公草原 故寺庙名称亦以塔殿中"志托塔"命名,称之为"志托桑珠林"(意为一见解脱寺)

塔公寺 (外观) 距今有一千多年的历史,是康巴地区藏民朝拜的一个重要圣地.

新都桥海拔 3460m

新都桥 (8H) 日瓦

(B/L/D) 酒店: 日瓦时代亚丁酒店或同级

高尔寺山 是康定市的标志性景点之一,高尔寺山地形崎岖,山势险峻,山体植被丰富,是自然风光优美的地方.在这 里,游客可以欣赏到壮丽的雪山景观,茂密的森林和清澈的溪流,感受到大自然的神奇和美丽.

远眺贡嘎山,卡子拉山 & 途径理塘 (海拔 4012)

勒通古镇 理塘藏语称"勒通","勒"意为青铜,"通"意为草原,意为平坦如铜镜的草原.

日瓦平均海拔 2930m

D**5** 日瓦

(B/L/D)

酒店: 日瓦时代亚丁酒店或同级

稻城亚丁风景区 (含环保车, 电瓶车往返) 地处著名的青藏高原东部

远观仙乃日神山,夏诺多吉神山

洛绒牛场 (不含骑马) 成群的牛羊在这里享受着充足的阳光,青青的草地和纯净的湖水.

冲古寺 根戈活佛派有扎巴在此念经颂佛,小经堂内供有泥塑释迦.

珍珠海 碧绿的水色在清晨天空的映射下发着幽幽的光芒

日瓦 (9H) 康定

(B/L/D)

桑堆红草地 没有草的空隙,水将蓝天,白云,远山都揽入怀中,给红草滩增加了更加斑斓的色块

白塔尊胜塔林 众多眷属祈求世尊法身长驻,佛陀便嘱修尊胜塔,并亲自加持开光,以此代表法身. 古龙藏寨

万亩青杨林 青杨林的特点是树高枝茂, 林间空气清新, 树影婆娑. 环境优美的地方, 感受大自然的魅力。

康定平均海拔 2560m

D**7** 康定 (3.5H) 成都 (B/L/D)

**泸定桥** 大桥于公元 1706 年建成,康熙皇帝取泸水平定之意,御笔亲书泸定桥三个 大字.

上里古镇 这里是红军长征北上的过境地,也是昔日南方丝绸之路.

黄龙溪古镇 拥有保存完好的明,清民居建筑群和深厚的民俗文化.

成都 / 吉隆坡 0315/0745

前往成都机场,往返吉隆坡.







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350** 

G. TFU08DCYD

# 8D6N DaoChengYaDing + Mt. SiGuNiang + Ri Wa

1 Kul / ChengDu 2130/0215+1

(MOB)

Hotel: Holiday Inn Express Chengdu Airport or Similar

Assemble at airport, Flight to ChengDu.

D2 ChengDu (4.5H) Mt. SiGuNiang

(B/L/D)

Hotel: MT. Siguniang Artistic Conception Resort Hotel or Similar

Passing through Cat Nose Ridge, overlooking the panoramic view of Mount Siguniang.

**Shuangqiao Valley (including sightseeing car)** is located near County Road 303 in Xiaojin County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture."

The average altitude of Si Guniang Mountain is 6250m

D3 Mt. SiGuNiang (5.5H) Xin Du Qiao

(B/L/D)

Hotel: Xinduqiao Tanggute Hotel or Similar

Suopo Ancient Watchtowers (Distant View) most concentrated area of ancient watchtowers globally.

Bamei Grassland The tranquil villages and temples bathed in the morning sun make people feel very peaceful.

Bamei Ink Stone Park (including Buggy) natural landscape of ink stones stretching along the Xianshui River

Tagong Grassland The temple is named after the pagoda in the center, called "Zhituo Pagoda," and it is known as "Zhituo Sangzhulin"

**Tagong Temple (Exterior)** having a history of more than a thousand years.

The average altitude of Xinduqiao is 3460m

o4 Xin Du Qiao (8н) Ri Wa

(B/L/D)

Hotel: Riva Shayda Yading Hotel or Similar

Ga'er Temple Mountain It is the watershed between the Yalong River and the Jinsha River, belonging to the Shaluli Mountains.

Overlooking Mt. Gongga, Mt. Kazi La & Passing by Litang (elevation 4012 meters)

**Letong Ancient Town** In the Tibetan language, Litang is called "Le Tong," where "Le" means bronze and "Tong" means grassland.

The average altitude of the Riwa is 2930m

D**5** Ri Wa

(B/L/D)

Hotel: Riva Shayda Yading Hotel or Similar

Daocheng Yading Scenic Area (inc round-trip Scenic Area Shuttle & buggy) Located in the eastern part of the famous Qinghai-Tibet Plateau, in the middle section of the Hengduan Mountains.

Distant view of Xianuoduoji and Xiannairi Sacred Mountains.

Luorong Cattle Farm (Horse riding not included) Herds of cattle and sheep here enjoy ample sunshine, lush green pastures.

**Chonggu Temple** In the Gelugpa sect, there is Zhaba who chants scriptures and praises Buddha here. Inside the small scripture hall.

**Pearl Sea** The emerald green water reflects a faint glow in the morning sky, as if it were a piece of dark jade fallen to earth.

D**6** Ri Wa (9H) Kang Ding

(B/L/D)

Hotel: Kangding Liuliucheng Gesanghua Hotel or Similar

**Sangdu Red Grassland** Without gaps in the grass, the water embraces the blue sky, white clouds, and distant mountains.

White Pagoda Zunsheng Pagoda Forest in response, the Buddha instructed the construction of the Zunsheng Pagoda

**Visit Ancient Long's Residence** 

Thousands of acres of Green Poplar Forest The Green Poplar Forest is characterized by tall trees, luxuriant branches

The average altitude of the Kangding is 2560m

Nang Ding (3.5H) Cheng Du

(B/L/D)

Luding Bridge The bridge was completed in the year 1706, with the name "Luding Bridge" personally inscribed by Emperor Kangxi.

HuangLong Xi Ancient Town It has well-preserved Ming and Qing residential buildings and profound folk culture.

**Shangli Ancient Town** This place was a transit point for the Red Army's Northern Expedition during the Long March.

D8 ChengDu / Kuala Lumpur 0315/0745

(MOB)

Heading to ChengDu Airport, flight to Kuala Lumpur, End the journey.

### Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.